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Z á p i s n i c a  

z plánovaného zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

Obce Hladovka, konaného dňa 03.05.2024 
__________________________________________________________________________ 

 

 

 

 

Prítomní:  PhDr. Marián Brnušák, starosta obce 

 

Poslanci:             Ján Korček, zástupca starostu       

                            Ing. Ľubomír Hutlas  

       Anna Harmatová 

Lukáš Bonk 

Stanislav Kendrala 

Jozef Planieta 

 

Neprítomní poslanci: Stanislav Buš      

     

Ďalší prítomní: Anna Hutlasová, kontrolórka obce,  Mgr. Helena Harmatová - zapisovateľka 

             

 

 

Program:  

1. Otvorenie                                

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice   

3. Kontrola plnenia uznesení  

4. Správa o činnosti obce od posledného zasadnutia 

5. Čerpanie rozpočtu obce a ZŠ s MŠ za rok 2023 

6. Úprava rozpočtu RO č.1 

7. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2023 a Správa z kontroly prevodov 

nehnuteľného majetku obce Hladovka za rok 2023 

8. Schválenie audítora pre vykonanie auditu účtovnej závierky za rok 2023 a  uzatvorenie 

zmluvy na dobu neurčitú 

9. Informácie o KPÚ v k. ú. Hladovka 

10. Rôzne 

• Správa komisie na ochranu verejného záujmu 

• Informácie o pristavení objemových kontajnerov v mesiaci máj 

• Informácie o stave projektoch, ktoré sú v hodnotení 

• Informácie „Oslavy 100. ročnice DHZ Hladovka a Deň rodiny obce Hladovka“ dňa 

29.06.2024 

• Finančná výpomoc pre trojičky Spišákové 

• Iné 

11. Interpelácie poslancov  

12.  Záver  
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Ad 1: Otvorenie 

  

     Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril  starosta obce, ktorý privítal všetkých 

prítomných a zároveň konštatoval, že z celkového počtu 7 poslancov sú prítomní 6 a zasadnutie 

je spôsobilé rokovať a uznášať sa. 

Starosta obce oboznámil prítomných s programom obecného zasadnutia  a požiadal poslankyne 

a poslancov o doplnenie alebo zmenu programu.  

Keďže nikto z poslancov nenavrhol doplnenie alebo zmenu navrhnutého programu, starosta  

predložil návrh na uznesenie.  

 

Ad 2:  - Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

     Za overovateľov zápisnice boli určení: Stanislav Kendrala a Jozef Planieta 

     Za zapisovateľku: Mgr. Helena Harmatová 

 

Ad.3 Kontrola plnenia uznesení  

 

          Kontrolou plnenia uznesení z predchádzajúcich zasadnutí starosta konštatoval, že boli 

splnené všetky uznesenia.    

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 119/2024 - OZ  

a/ prerokovalo a schvaľuje program zasadnutia podľa predloženého návrhu. 

b/ berie na vedomie správu z kontroly uznesení.  

Hlasovanie: Z prítomných 6 poslancov  

Za: 6 poslancov ( Ján Korček, Ing. Ľubomír Hutlas, Anna Harmatová, Lukáš Bonk,  Stanislav 

Kendrala, Jozef Planieta). 

 

Ad.4 -  Správa starostu  o činnosti obce od posledného zasadnutia. 

 

• Práce a jednania so zhotoviteľom Geodibdiak a Okresným úradom Námestovo, Odbor 

pozemkový a lesný odbor a Obcou Hladovka na prácach n MUSESE, jednania a práca s fa. 

Agrokoms s.r.o. Banská Bystrica na miestnych a účelových komunikáciách, spolupráca so 

znalcom na lesy s p. Ing. Kozlíkom. Je to nesmierne veľké množstvo prác, ktoré je potrebné 

zvládnuť do  31.07.2024. Bližšie v samostatnom bode  programu pod č. 9. 

• Realizácia  spoločenskej akcie  v nedeľu 14. 04. 2024 v Ružomberku, kde sa uskutočnilo 

stretnutie Goralov Slovenska pri príležitosti 550-tého výročia udelenia valašských privilégií 

valachom kráľom Matejom Korvínom. Zúčastnili sa ho Gorali z obcí Liptovská Lúžna, Nová 

Ľubovňa, Pohronská Polhora, Oravská Polhora, Novoť, Reľov, Lendak, Svrčinovec, Čierne, 

Vyšné Ružbachy, Hraničné, Forbasy, Nižné Ružbachy, Mlynčeky, Ždiar, Lesnica, 

Kolačkov, Zákamenné, Rabča, Hladovka, Suchá Hora, Spišská Stará Ves a Malá Franková. 

Stretnutie sa začalo sv. omšou, ktorú celebroval spišský diecézny biskup Mons. prof. 

František Trstenský, ktorého na sv. omšu doprevádzala do kostola aj z kostola goralská 

muzika z Hladovky a Suchej Hory ako aj speváci s týchto obcí. Po sv. omši nasledovalo 

spoločné posedenie a krátke vystúpenia zúčastnených. Spoločné stretnutie goralov 

Slovenska bolo za účelom poukázania, že gorali požadujú,  aby Goralská kultúra bola 

zapísaná do Zoznamu nehmotného kultúrneho dedičstva Európy. Starosta sa poďakoval 

všetkým, ktorý sa zapojili do spoločnej akcie tak  muzikantom ako aj všetkým spevákom, 

ale ak FS Jelešňa pod vedením Petra Gonšora.  

Osobne starosta poďakoval Ing. Miroslavovi Jurčimu a poslancom, ktorí sa zúčastnili 

uvedenej akcie.  

• Vykonali sa úpravy priestorov pred obecným úradom zamestnancami OÚ Hladovka. 

• Zakúpili sa regály, plechové skrine do archívu, nové nožnicové stany v počte 4 kusy, 

vykonala sa údržba strojov po zimnej prevádzke a podobne. 

• Prebieha vyberanie miestnych daní od  občanov do 31.05.2024. 
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• Vykonávanie údržby verejných priestranstiev, chodníkov a miestnych komunikácií, kosenie 

verejných priestranstiev. 

• Orezávanie stromov a kríkov pomocou plošiny. 

• Práce na príprave 100. ročnice DHZ Hladovka ako na deň rodiny, ktorý sa uskutoční dňa 

29.06.2024. 

• Odsúhlasenie Ministerstvom školstva alokovaného pracoviská na ZŠ Hladovka. Pracovisko 

vznikne na základe žiadosti a požiadaviek občanov obce a po dohode s riaditeľkou ZŠ s MŠ 

Hladovka PhDr. Gabrielou Pajdučákovou a Obcou Hladovka s PhDr. Mariánom Brnušákom 

po poskytnutí priestorov ZŠ Hladovka na II. N.P.  

• Zabezpečenie stavanie mája dňa. 30.04.2024 o 18.30 hod. pri obecnom úrade v Hladovke. 

Starosta sa poďakoval všetkým, ktorý sa zapojili do spoločnej akcie tak,  ako detskému FS 

Goral, všetkým spevákom, ale aj FS Jelešňa. Poďakovanie patrí aj poslankyni p. Anne 

Harmatovej za zabezpečenie  a zorganizovanie po kultúrnej stránke ako aj všetkým 

poslancom, ktorí zabezpečili bezproblémové stavanie mája a občerstvenie pre zúčastnených. 

Poďakovanie patri aj DHZ Hladovka pri stavaní mája a miestnemu spolku Červeného kríža, 

ktorí zabezpečili pochutiny na akciu.  

• Riešenie problémov v stavebnom konaní, pri ktorých sa vykonáva štátny stavebný dohľad 

(ŠSD) sa nepohli. Stavebník Mamira doposiaľ neprebral žiadne písomnosti. Na stavebníkov 

Pajdučáka a Maťúsa bolo stavebným úradom podané trestné podanie za marenie výkonu 

rozhodnutia. Stavebníci Zdena Masláková a Pajdučák s Maťúsom podali odvolanie na 

uloženie pokuty. Do dnešného dňa krajský stavebný úrad nerozhodol. Je veľa problémov 

v rámci stavebného úradu, odoberá to množstvo pracovného času a robia sa zo strany 

stavebníkov obštrukcie. Aký je stav v lokalite Lažiská neviem, z dôvodu, že nie je možné sa 

do areálu dostať. Na vstupe je areál uzavretý bránou. Pribudol prípad ŠSD Ján Kubica. 

Množstvo obštrukcií zo strany stavebníka. V tomto prípade snáď nastane v blízkej 

budúcnosti posun. 

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 120/2024 - OZ  

a/ berie na vedomie správu starostu o činnosti obce.  

Hlasovanie: Z prítomných 6 poslancov  

Za: 6 poslancov (Ján Korček, Ing. Ľubomír Hutlas, Anna Harmatová, Lukáš Bonk, Stanislav 

Kendrala, Jozef Planieta). 

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý.  

 

Ad. - 5.  Čerpanie rozpočtu obce a ZŠ s MŠ za rok 2023 

     Ekonómka obce ale i ekonómka ZŠ s MŠ informovali poslancov o čerpaní rozpočtu obce 

Hladovka a ZŠ s MŠ Hladovka za rok 2023. Rozpočet - správa o hospodárení bol e-mailom 

zaslaný členom obecného zastupiteľstva. 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 121/2024 - OZ  

a/ prerokovalo Správu o hospodárení obce Hladovka a  ZŠ s MŠ Hladovka za rok 2023. 

b/ berie na vedomie Správu o hospodárení obce Hladovka a  ZŠ s MŠ Hladovka za rok 2023. 

Hlasovanie: Z prítomných 6 poslancov  

Za: 6 poslancov (Ján Korček, Ing. Ľubomír Hutlas, Anna Harmatová, Lukáš Bonk, Stanislav 

Kendrala, Jozef Planieta). 

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý.  

 

Ad. - 6.  Úprava rozpočtu RO č.1 
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     Starosta opätovne odovzdal slovo  ekonómke obce , ktorá predniesla položky, ktorých sa 

úprava týkala-viď príloha. Úprava sa týkala dotácii zo ŠR, ktoré boli zaslané na obec  a presunu 

rozpočtových položiek v rámci schváleného rozpočtu. 

Zároveň bude potrebné schváliť úpravu rozpočtu na finančnú výpomoc pre trojičky a viď 

príloha. 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 122/2024 - OZ  

a/ berie na vedomie úpravu rozpočtu RO č.1. 

b/ schvaľuje úpravu rozpočtu RO č.2. 

Hlasovanie: Z prítomných 6 poslancov  

Za: 6 poslancov (Ján Korček, Ing. Ľubomír Hutlas, Anna Harmatová, Lukáš Bonk, Stanislav 

Kendrala, Jozef Planieta). 

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý.  

 

Ad. - 7.  Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2023 a Správa z kontroly 

prevodov nehnuteľného majetku obce Hladovka za rok 2023 

 

     Kontrolórka obce predložila Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2023 

a Správu z kontroly prevodov nehnuteľného majetku obce Hladovka za rok 2023. 

Správy tvoria prílohu zápisnice. 

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 123/2024 - OZ  

a/ berie na vedomie „Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2023“ a „Správu 

z kontroly prevodov nehnuteľného majetku obce Hladovka za rok 2023“. 

Hlasovanie: Z prítomných 6 poslancov  

Za: 6 poslancov (Ján Korček, Ing. Ľubomír Hutlas, Anna Harmatová, Lukáš Bonk, Stanislav 

Kendrala, Jozef Planieta). 

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý.  

 

Ad. - 8.  Schválenie audítora pre vykonanie auditu účtovnej závierky za rok 2023 a  

uzatvorenie zmluvy na dobu neurčitú 

 

     Z dôvodu ukončenia zmluvy doterajšou audítorkou Ing. Franekovou bolo potrebné osloviť 

nejakého audítora pre vykonanie auditu za rok 2023, ale aj pre budúce roky. 

Starosta po dohode so starostami okolitých obcí a v zmysle právnych predpisov sa dohodli na 

spoločnom audítorovi Ing. Pavlovi Adamcovi. Po stretnutí s audítorom nám bol zaslaný Návrh 

Zmluvy o poskytovaní audítorských služieb uzavretej podľa §269 ods. 2 zákona č. 513/1991 

Zb., Obchodný zákonník v z.n.p. a požiadavky na dokumentáciu, ktorú je potrebné predložiť 

audítorovi. Návrh zmluvy bol zaslaný aj poslancom. 

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 124/2024 - OZ  

a/ prerokovalo  „Zmluvu o poskytovaní audítorských služieb uzavretej podľa §269 ods. 2 

zákona č. 513/1991 Zb., Obchodný zákonník v z.n.p.“ 

b/ schvaľuje audítora pre obec Hladovka Ing. Ladislava Adamca, licencia UDVA č.630, M. 

Hattalu 2298/19, Dolný Kubín. 

c/ poveruje starostu podpísaním „Zmluvy o poskytovaní audítorských služieb uzavretej podľa 

§269 ods. 2 zákona č. 513/1991 Zb., Obchodný zákonník v z.n.p.“ 

Hlasovanie: Z prítomných 6 poslancov  

Za: 6 poslancov (Ján Korček, Ing. Ľubomír Hutlas, Anna Harmatová, Lukáš Bonk, Stanislav 

Kendrala, Jozef Planieta). 

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý.  
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Ad. - 9.  Informácie o KPÚ v k. ú. Hladovka 

     Starosta podal informácie o KPÚ,  o akciách, ktoré prebehli vo februári a to stretnutie  zo 

zasadnutia predstavenstva združenia účastníkov PÚ, konaných dňa 14.02.2024 a následne 

verejné zhromaždenie obyvateľov dňa 25.2.2024. 

  V mesiaci február na požiadanie starostu bolo zorganizované stretnutie za účelom 

naplánovania miestnych a účelových komunikácií v k.ú. Hladovka z dôvodu vypracovania 

projektu fa, Agrocons, spol. s.r.o., ktorú si objednal zhotoviteľ GEODIBDIAK. Stretnutie sa 

uskutočnilo v zasadačke obecného úradu v Hladovke a zúčastnili sa ho: za zhotoviteľa Ing. 

Pavol Dibdiak, starosta PhDr. Marián Brnušák, Ľubomír Maslák, predseda Urbáru v Hladovke 

Karol Škvarek, Ján Korček, Jozef Beľa, Dušan Kalis a Ing. Ľubomír Hutlas. Na základe 

návrhov zúčastnených vypracoval Ing. Pavol Dibdiak plán miestnych a účelových komunikácií 

v k.ú. Hladovka, ktorý bol ďalej posunutý na vypracovanie projektu miestnych a účelových 

komunikácií v k.ú. Hladovka už spomínanej fa, Agrocons, spol. s.r.o. Banská Bystrica. Na 

základe toho bude vypracovaný už spomínaný cestný projekt, ktorý bude zapracovaný do 

VZFU. Na podklade toho bude vypočítaný percentuálny koeficient  na spoločne a verejné 

zariadenia. 

  V súčasnosti zhotoviteľ pracuje na:  

- aktualizácii bonitovaných pôdnoekologických jednotiek (BPEJ) v obvode projektu 

pozemkových úprav a Mape hodnoty pozemkov tzv. znalecký posudok na lesy ale i znalecky 

posudok na Lažiská.  

- miestnom územnom systéme ekologickej stability (MUSES) na účely pozemkových úprav. 

V priebehu mesiacov jún, júl bude účastníkom PÚ v k.ú. Hladovka doručený  výpis „Register 

pôvodného stavu (RPS)“. Celá ETAPA č. I. má byť skončená a odovzdaná do 31.07.2024. 

Všetko bude zapracované do „Všeobecných zásad funkčného usporiadania územia v obvode 

pozemkových úprav.“ Po vypracovaní budú VZFU predložené na schválenie predstavenstvu 

KPÚ. 

 

Starosta predniesol poslancom ešte problém súvisiaci s podaním sťažnosti Ľubomíra Masláka 

cez Advokátsku kanceláriu SLAMKA & Partners Dolný Kubín na jeho adresu vo veciach, ktoré 

zároveň aj cituje: 

 

1/Podanie sťažnosti ku konaniu OÚ Námestovo, pozemkový a lesný odbor – Lažiská. 

     Ľubomír Maslák podal sťažnosť na predsedu predstavenstva ZÚPÚ a súčasne starostu, že 

dňa 14.02.2024 nedodržal správny procesný postup, spočívajúci v tom,  že na zasadnutí sa 

neuskutočnila voľba spoločnej mandátnej, návrhovej a volebnej komisie ako ani overovateľov 

zápisnice. Tak ako to uvádza p. Maslák, že dal námietku do zápisnice nie je pravda, čo môže 

ďalších 6 členov predstavenstva potvrdiť. Žiadnu námietku Maslák ohľadom týchto veci 

nepodal. Návrh predstavenstva, že lokalita Lažiská bude samostatný blok sa stotožnilo zo 7 

členov predstavenstva 6 a jediný Ľ. Maslák hlasoval k návrhu proti viď. „Zápisnica zasadnutia 

predstavenstva ZÚPÚ zo dňa 14.02.2024 a schválenie projektových blokov a celkov, ktoré sú 

iba návrhom pre PÚ v k.ú. Hladovka“.  

 

2/Odvolanie voči Rozhodnutiu k návrhu vytvorenia blokov a celkov, ktoré odporučilo 

predstavenstvo ZÚPÚ v k.ú. Hladovka. 

     P. Maslák opätovne uvádza, že hlasovaniu predchádzal nesprávny procesný postup zo strany 

predsedu predstavenstva ZÚPÚ a súčasne starostu. Znova poukazuje na nesprávny  proces, kde 

absentovala voľba spoločnej mandátnej, návrhovej a volebnej komisie ako ani overovateľov 

zápisnice. Schválenie rozhodnutia navrhuje zrušiť a vrátiť vec na riadne a zákonné 

prerokovanie. Starosta uvádza, že predstavenstvo ZÚPÚ, ktorého je predsedom, žiadne 

rozhodnutie neprijalo iba schválilo návrh projektových blokov a celkov a ďalšie 

odprezentovanie týchto projektových blokov a celkov bolo na verejnom hovore, dňa 

25.02.2024, ktoré zvolalo obecné zastupiteľstvo Obce Hladovka  a starosta obce. Verejného 

hovoru dňa 25.02.2024 sa zúčastnil aj člen predstavenstva ZÚPÚ p. Ľubomír Maslák 
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a k prednáške projektových blokov a celkov nemal výhrady, nevystúpil verejne pred 

účastníkmi ZÚPÚ, nemal pripomienky ani návrhy.  

 

3/Námietka zaujatosti starostu Obce Hladovka a návrh na odvolanie z funkcie predsedu 

ZÚPU v k.ú. Hladovka a súčasne, aby bol z tejto funkcie vylúčený. 

     Dôvodom je predpoklad, že starosta je voči Ľubomírovi Maslákovi zaujatý. Ďalej je 

starostovi vyčítané, že jeden z členov predstavenstva ZÚPÚ a zapisovateľ Ing. Ľubomír Hutlas 

je so starostom v príbuzenskom pomere a obaja vykazujú známky zaujatosti. Ďalej sa 

v námietke uvádza, že starosta a Ing. Hutlas  majú súkromný záujem o lokalitu Lažiská. Majú 

záujem dostať sa do areálu stavby Lažiská a tam prevádzkovať svoje  podnikateľské úmysly.  

Starosta podal vysvetlenie, že vôbec nie je zaujatý voči Ľubomírovi Maslákovi. Za člena 

predstavenstva bol PhDr. Marián Brnušák ako aj Ing. Ľubomír Hutlas zvolený na 

ustanovujúcom zhromaždení účastníkov PÚ v k.ú. Hladovka, konanom dňa 28.05.2023. Za 

predsedu predstavenstva bol riadne zvolený, dňa 28.05.2023 viď. „Protokol zo zasadnutia 

predstavenstva ZÚPÚ“, kde ma p. Maslák navrhol za predsedu predstavenstva ZÚPÚ a za 

starostu aj hlasoval. Ja som sa zdržal (starosta PhDr. Marián Brnušák) o čom svedčí aj zápisnica 

zo zasadnutia predstavenstva ZÚPÚ, kde overovateľom okrem Jozefa Beľu je aj Ľubomír 

Maslák. 

 

4/Námietka nezákonného vedenia správneho konania - procesného postupu stretnutia 

predstavenstva ZÚPÚ dňa 14.02.2024. 

     Ľubomír Maslák uvádza, že súbežne dáva podnet orgánom činným v trestnom konaní na 

nezákonné vedenie správneho konania (zneužitie právomoci verejného činiteľa, porušovania 

povinnosti pri správe cudzieho majetku a iné), kde osoby v postavení verejného činiteľa 

presadzujú svoje záujmy pred verejným záujmom a celé správne konanie úmyselne orientujú 

tak, aby v rámci pozemkových úprav získali majetkový prospech pre seba a výhodu pre svoje 

podnikateľské účely. 

Podľa podania Ľubomíra Masláka  predseda predstavenstva PhDr. Marián Brnušák a súčasne 

starosta spôsobuje menovanému škodu z dôvodu zasiahnutia do jeho základného a ústavou 

garantovaného práva na vlastníctvo. Jedná sa o konanie, kde predseda predstavenstva 

a členovia  majú úmysel oddeliť osobitný projektový blok (Lažiská) , pričom na celom tomto 

bloku je postavená budova vo vlastníctve Ľ. Masláka. Pod stavbou má Ľ. Maslák podľa jeho 

vyjadrenia pozemky vo výlučnom vlastníctve cca ½ pričom druha polovica je vo vlastníctve 

rôznych osôb medzi ktorými je aj člen ZÚPÚ Ing. Ľubomír Hutlas cit: „(rodinný príslušník 

starostu)“. Podľa podania  je vraj zrejme, že vlastníci majú úmysel dostať sa do areálu stavby 

vo vlastníctve Ľ. Masláka. Podľa Masláka oddeľovať osobitný projektový blok v tak malom 

rozsahu, výlučne pod stavbou nie je bežné. Ľ. Maslák navrhuje  riešenie širšieho projektového 

bloku, nakoľko v blízkosti areálu Lažiská  má vo výlučnom vlastníctve 3,5 ha.  

Starosta sa pre objasnenie situácie vyjadril. Keď,  dňa 07.11.2022 vstúpil do platnosti nový 

Územný plán Obce Hladovka- lokalita Lažiská bola a je určená ako priemyselná zóna pre 

podnikanie v oblastiach priemyslu a poľnohospodárstva  a to občanom, ktorí tam majú 

pozemky alebo osobám, ktoré ich tam nadobudnú. Účelom a myšlienkou prijatia ÚP obce 

Hladovka bolo vytvoriť miesto na podnikanie, dať možnosť malým podnikateľom presťahovať 

si firmy z obce Hladovka na jedno miesto, kde nikomu v obci nebudú znepríjemňovať život 

v obytnej zóne. To bola prvoradá myšlienka a požiadavky malých podnikateľov obce a plán 

obecného zastupiteľstva. 

 Starosta dal do pozornosti, že p. Ľubomír Maslák je účastníkom ZÚPÚ a súčasne bol na 

ustanovujúcom zhromaždení účastníkov PÚ v k.ú. Hladovka zvolený aj za člena predstavenstva 

ZÚPÚ je so svojím názorom osamotený, o čom svedči aj zápisnica predstavenstva zo dňa 

14.02.2024. V zmysle § 11 odsek 3) zák. 330/1991 Zb. - Nové pozemky musia byť svojím 

druhom, výmerou, bonitou, polohou a hospodárskym stavom primerané pôvodným pozemkom. 

Keďže lokalita Lažiská je zastavaná plocha, nie je to druh pozemku TTP alebo orná pôda mala 

by byť posudzovaná ako zastavaná plocha. Hodnota pozemku zastavanej plochy je úplne iná 

ako hodnota pozemku TTP alebo orná či ostatná plocha. Ak vlastníci, ktorí majú pozemky 

v lokalite Lažiská chcú tam zostať a podnikať, do toho ako starosta, predseda predstavenstva 
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ZÚPÚ nemôžem zasahovať. Ak má záujem o lokalitu Lažiská, aby iba zostala vo vlastníctve Ľ. 

Masláka nech robí všetko pre to, mení pozemky, kupuje pozemky a pod. Tak ako povedal p. 

Maslák vlastnícke právo  každému účastníkovi ZÚPÚ v k.ú. Hladovka je garantované ústavou 

SR 

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 125/2024 - OZ  

a/ berie na vedomie informácie o KPÚ v k.ú. Hladovka. 

Hlasovanie: Z prítomných 6 poslancov  

Za: 6 poslancov (Ján Korček, Ing. Ľubomír Hutlas, Anna Harmatová, Lukáš Bonk, Stanislav 

Kendrala, Jozef Planieta). 

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý.  

 

Ad. 10. – Rôzne 

 

10.1 Správa komisie na ochranu verejného záujmu 

     Predseda komisie na ochranu verejného záujmu Jozef Planieta predniesol, že starosta obce 

PhDr. Marián Brnušák splnil zákonom predpísanú povinnosť podania majetkového priznania  

v zmysle ústavného zákona zákon č. 357/2004 Z. z. o ochrane verejného záujmu pri výkone 

verejných funkcionárov v znení ústavného zákona č. 545/2005 Z. z. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia č. 126/2024 – OZ  

a/ berie na vedomie správu komisie na ochranu verejného záujmu, ktorá konštatuje, že starosta 

obce PhDr. Marián Brnušák splnil zákonom predpísanú povinnosť podania majetkového 

priznania v zmysle ústavného zákona zákon č. 357/2004 Z. z. o ochrane verejného záujmu pri 

výkone verejných funkcionárov v znení ústavného zákona č. 545/2005 Z. z. 

Hlasovanie: Z prítomných 6 poslancov  

Za: 6 poslancov (Ján Korček, Ing. Ľubomír Hutlas, Anna Harmatová, Lukáš Bonk, Stanislav 

Kendrala, Jozef Planieta). 

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý. 

 

10.2. Informácie o pristavení objemových kontajnerov v mesiaci máj 

     Starosta podal informáciu, že v dňoch od 20.5.2024 do 26.5.2024 budú pri základnej škole 

pristavené veľkoobjemové kontajnéry.  

 

10.3. Informácie o stave projektoch, ktoré sú v hodnotení 

     Informáciu o prebiehajúcich projektoch starosta v krátkosti zhrnul nasledovne: 

10.3.1.  Vyhliadková vežu Hladovka, ktorá má byť vybudovaná nad Staviancom. Celkové 

náklady predstavujú čiastku 96 100,44 Eur. Realizácia stavby musí byť zrealizovaná do 

31.12.2024. Starosta podotkol, že problém vidí vo vysúťažení zhotoviteľa diel, nakoľko stavba  

je zložitá. Zhotoviteľ bude známy až po elektronickom verejnom obstarávaní. 

10.3.2  Z dôvodu zmeny projektu „bezúdržbovej“  výstavby detského ihriská, bol dopracovaný 

doplnok k zmluve, ktorý bol starostom už aj podpísaný. Realizácia projektu bude ešte v tomto 

roku.  

10.3.3  Prebieha vyhodnotenie  projektu „Hudba, ktorá spája“ na EZUS Tatry Nowy Targ. 

Podaním projektu a zároveň ako budeme úspešní, sa na orgáne v kostole Nanebovzatej Panny 
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Márie v kostole vykoná generálna oprava v celkovej hodnote 53 760 Eur. Realizácia projektu 

by mala začať od 6.mesiaca avšak projekt postupuje s oneskorením. 

10.4. Informácie „Oslavy 100. ročnice DHZ Hladovka a Deň rodiny obce Hladovka“ dňa 

29.06.2024 

     Starosta podal informácie, že  „oslavu 100.ročnice...“ si organizujú samotní hasiči /pozvanie 

hostí a zabezpečenie občerstvenia a stravy pre hostí /. V rámci obce boli zaplatené prezentačne 

predmety ako sú plakety v celkovej hodnote 2 540 Eur. Oslava je spojená s „Dňom rodiny“ ako 

už starosta avizoval na predchádzajúcom zasadnutí.  

10.5. Finančná výpomoc pre trojičky Spišákové 

     Do rodiny Spišákovej prišli dňa 12.4.2024  na svet trojičky. Starosta navrhol poslancom, 

aby rodine poskytli výpomoc v podobe finančných prostriedkov. Po vzájomnej dohode vzišiel 

návrh, poskytnúť finančnú výpomoc vo výške  3 000 Eur. 

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 127/2024 - OZ  

a/ prerokovalo výpomoc pre trojičky Spišákové. 

b/ schvaľuje finančnú výpomoc vo výške 3 000 Eur pre trojičky Spišákové. 

Hlasovanie: Z prítomných 6 poslancov  

Za: 6 poslancov (Ján Korček, Ing. Ľubomír Hutlas, Anna Harmatová, Lukáš Bonk, Stanislav 

Kendrala, Jozef Planieta). 

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý.  

10.6. Iné 

 

10.6.1 Rámcová zmluva o zbere, preprave a zhodnocovaní vybraných  zložiek 

komunálnych odpadov 

 

     Starosta skonštatoval, že doposiaľ nemáme uzavretú zmluvu na biologicky rozložiteľný 

kuchynský odpad. Obec Habovka, nakoľko má vybudovanú kompostáreň nemá problém so 

zberom  a spracovaním odpadu aj s okolitých obcí.  Takže z uvedeného nám vyplýva, že je 

potrebné uzavrieť  zmluvu s Obcou Habovka, ktorej návrh už máme vypracovaný. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia č. 128/2024 – OZ  

a/ prerokovalo  „Rámcovú zmluvu o zbere, preprave a zhodnocovaní vybraných  zložiek 

komunálnych odpadov.“ 

b/ schvaľuje „Rámcovú zmluvu o zbere, preprave a zhodnocovaní vybraných  zložiek 

komunálnych odpadov.“ 

c/ poveruje starostu podpísaním „Rámcovej zmluvy o zbere, preprave a zhodnocovaní 

vybraných  zložiek komunálnych odpadov.“ 

Hlasovanie: Z prítomných 6 poslancov  

Za: 6 poslancov (Ján Korček, Ing. Ľubomír Hutlas, Anna Harmatová, Lukáš Bonk, Stanislav 

Kendrala, Jozef Planieta). 

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý.  

 

10.6.2 Výrub drevín 

     Starosta predniesol poslancom, že obec požiadala životné prostredie  o povolenie na  výrub 

drevín v časti od lieskovského hája po prvý altánok v okolí cyklotrasy- časť E-KN parcely 

4534/2. Úsek bol vytýčený Ing. Dibdiakom. Výrub sa týka 51 stromov, ktoré má vyťažiť Michal 

Buš. Po vyťažení drevín  úžitkové drevo sa dá popíliť pre potreby obce a o palivovom dreve sa 

starosta s poslancami stretne a  rozhodnú, ako sa s palivovým drevom vynaloží. 
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Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia č. 129/2024 – OZ  

a/ berie na vedomie informáciu o povolení na výrub drevín v okolí cyklotrasy, časť E-KN 

parcely č. 4534/2 v počte 51 stromov a následnom spracovaní. 

Hlasovanie: Z prítomných 6 poslancov  

Za: 6 poslancov (Ján Korček, Ing. Ľubomír Hutlas, Anna Harmatová, Lukáš Bonk, Stanislav 

Kendrala, Jozef Planieta). 

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Uznesenie bolo prijaté. 

10.6.3. Výber daní 

     Starosta informoval poslancov, že k 30.4.2024 bolo zaplatených 40 415,34 Eur za daň 

z nehnuteľností: pozemky, stavby, pes a odpad. Ešte ostalo niekoľko nezaplatených daní, 

posledný dátum  je 31.5.2024.  

Ad.7 Interpelácie poslancov 

 

     Starosta podal ešte informáciu, že do konca roka 2024 máme uzavretú zmluvu so SSE a. s. 

Žilina na odber plynu a energie. Bude potrebné urobiť výberové konanie, len ktovie, aké ceny 

budú vysúťažené. 

Zároveň informoval poslancov, že verejné osvetlenie od mája bude zapnuté počas celej noci.  

       

Ad. 8 Návrh na uznesenie 

 

     Zapisovateľka prečítala návrh na uznesenie. 

 

Ad. 9  – Záver 

 

     Nakoľko program plánovaného zasadnutia obecného zastupiteľstva  bol vyčerpaný a do 

diskusie sa už nikto neprihlásil, starosta obce tak ukončil zasadnutie obecného zastupiteľstva.  

 

 

 

Zapísala: Mgr. Helena Harmatová............................. 

 

 

 

          .................................... 

          PhDr. Marián Brnušák 

              Starosta obce 

 

Overovatelia: Stanislav Kendrala 

                       Jozef Planieta 

 

 

 


